
 
 

S.V. Eemnes  
Bijzondere Algemene Ledenvergadering 

Woensdag 4 juni 2025 
aanvang: 19.30 uur  clubhuis open: 19.00 uur 

 
1. Opening 

    Om 19:30 opent André Adema deze Bijzondere Algemene Ledenvergadering en heet   
Iedereen welkom. Hij blikt terug op de BALV van vijf jaren geleden, destijds een extra 
bijzondere BALV alles op 1,5 meter afstand lopend bij de ingang door de gang en we 
stemden destijds in de kleedkamers voor de benoeming van zijn eigen start als voorzitter 
vanwege corona. Een hele bijzondere situatie destijds vanwege de Corona 
omstandigheden. 

 
 

2. Bestuursmededelingen  
          - Mededelingen van de voorzitter 
 

André Adema deelt meteen mee dat er vanavond, vanwege recente ontwikkelingen, geen 
stemming plaats zal vinden.  
Wat zeker is, is dat André Adema en Eddy van der Dussen vanavond aftreden. André had 
zijn aftreden tijdens de nieuwjaarsreceptie begin januari 2025 aangekondigd en Eddy 
recentelijk in april 2025. Dit houdt in, dat er drie bestuursleden over blijven, te weten Koen 
Bos, Peter Vlaar en Natascha Scholten-Fleming. Laatstgenoemde zal vanaf vanavond de 
functie van voorzitter a.i. op zich nemen. Natascha had de laatste maanden al 
meegelopen met André en diverse taken op zich genomen, goed voor de continuïteit en 
stabiliteit.  
 
John Rutjes wil weten of Eddy van der Dussen per direct stopt. Eddy geeft aan tot 30 juni 
aanstaande zijn taken te vervullen, omdat het boekjaar van de vereniging tot die datum 
loopt.   
 
Rob Kies: Volgens de statuten moeten er drie leden in het dagelijks bestuur zitten. Hoe 
gaan jullie dit nu invullen? André antwoordt dat de overige drie leden waarnemen.  
 
Mieke van Wegen: Staan deze drie dan ook zo ingeschreven bij de KVK? Nee, alleen 
Natascha zal als voorzitter dan als zodanig ingeschreven staan bij de KVK. Indien deze 
tijdelijke situatie te lang duurt, zullen de overige bestuursleden alsnog bij de KVK in hun 
functie als tijdelijk dagelijks bestuur moeten worden ingeschreven.   
 
Jaap Frantsen wil weten of het om een tijdelijke situatie gaat. Daar kan André bevestigend 
op antwoorden.   



 
Jaap Frantsen wil ook graag weten waarom er nu niet gestemd wordt. André vraagt Tim 
Serdijn om dit uit te leggen. Tim vertelt, dat er een aantal maanden geleden een aantal 
leden met het voorstel is gekomen om het aantal taken binnen het bestuur anders te 
verdelen. De leden wilden het bestuur helpen door te adviseren en taken over te nemen. 
Het traject startte prima, maar de laatste tijd leken bestuur en leden meer tegenover te 
staan. Het leek alsof bestuur en leden elkaar kwijtgeraakt waren onderweg. Ga je nu 
stemmen, dan kies je niet in het belang van de club, maar stem je wellicht op één partij. In 
het kader van het clubbelang is daarom besloten om niet te stemmen en op de 
pauzeknop te drukken. 
 
Jaap Frantsen: Hoe kan het dat je elkaar verliest of zelfs tegenover elkaar staat terwijl je 
samen een doel voor ogen hebt? Tim geeft aan dat de leden en het bestuur binnenkort 
om tafel gaan zitten om te kijken naar de toekomst. 
Walter Karssen wil weten of leden en bestuur elkaar weer gaan vinden. Dat is wel de 
bedoeling, antwoordt Tim.  
Laura Kouwenhoven vraagt of de groep betrokken leden een officieel adviesorgaan is 
geworden. Tim: Ja. Op de website is dit gecommuniceerd (korte en lange termijn). 
 
Alle leden heb gestemd over het voorstel. Toen zijn er kandidaten gekomen. Hoe ging het 
verder? 
 
Janet de Vries neemt het woord. Janet wil graag het woord voeren, omdat zij zich 
ongemakkelijk voelt. We zijn ooit begonnen uit clubbelang, vertelt zij. We hebben 
voorstellen gedaan en deze zijn goedgekeurd door de leden. Zoals het hoort, zijn er 
vacatures opgesteld. Op deze vacatures is gereageerd door Ard Verweij, Wijnand van 
Wegen en Janet zelf. 
Toen de kandidaten bekend waren, kwam er een stroom van berichten op gang. Ook niet-
wenselijk berichten over kandidaten. Daarom is vanavond besloten om niet te stemmen 
en de pauzeknop in te drukken. We willen een pas op de plaats en meer tijd om de 
volgende BALV voor te bereiden. 
 
 

3. Vaststellen notulen van de ALV d.d. 16 april 2025 
     Op de vraag van André of er vragen zijn over de notulen, geen reactie. De notulen zijn   
     ongewijzigd goedgekeurd. 
 
 
     Gonny Dunnink wil graag een vraag stellen: Klopt het, dat er vanuit het bestuur actie is     
     geweest om mensen op te roepen om tegen te stemmen? André: Nee, dit herkennen wij   

niet.  
Gonny wil graag op de persoon vragen of geen enkel bestuurslid hiervan weet. Vier 
bestuursleden geven aan hier niets van te weten. Natascha wil graag reageren. Natascha 
vertelt, dat een app van haar is aangepast en doorgestuurd en gaandeweg het doorsturen 
verder is aangepast. Er zou in vermeld staan dat Natascha oproept tot het komen naar de 
BALV om tegen te stemmen. Natascha weet wat zij getypt heeft en kan melden, dat dit 
pertinent niet in haar bericht staat. Het is absoluut niet haar intentie om mensen te 
schaden. Gonny: Het gaat over mensen en het is nooit de bedoeling mensen te 
beschadigen. Daar is Natascha het mee eens. 
 
Jonathan Koning: Zullen we naam en toenaam noemen? Natascha geeft aan dat dit niet 
nodig is; er doen al genoeg verhalen de ronde en naam en toenaam noemen, gooit alleen 
maar meer olie op het vuur.  
 



René Verhoeven, namens de korte termijn: Er moeten nog trainers aangesteld worden en 
de teamindelingen moeten gemaakt worden. Hoe gaan wij hier mee om? Hoe gaan we 
het seizoen starten? De korte termijn heeft heel veel tijd gestoken in het voor elkaar 
krijgen van de start van het nieuwe seizoen. 
Peter Vlaar reageert op deze vragen. Peter heeft enige tijd geleden gevraagd om een 
tijdelijke teamindeling, zodat hij alvast kan beginnen aan de indeling van de velden.  
Die heeft hij tot op heden niet gekregen. Als hij die heeft, kan hij bekijken of alles past. 
 
René wil ook graag weten hoe het zit met trainers. Op deze vraag kan Peter geen 
antwoord geven.   
Henk van Hamersveld neemt het woord en vertelt dat hij op twee maanden na elf jaar lid 
is, waarvan hij er twee jaar in het bestuur heeft gezeten. In het verleden deden we het zo: 
waarom zoeken we nu niet drie leden die met elkaar mensen gaan zoeken om zeven man 
bij elkaar te vinden die samen het bestuur wil vormen? Die drie kunnen met hun voorstel 
naar het bestuur. Ik stel voor om nu drie mensen te “benoemen”.  
 
Ferhat Özturk komt terug op de vraag van René over de trainers. Hij wil weten wie op 
korte termijn de beslissingen [hierover] gaat nemen. Peter begrijpt de vraag en geeft aan 
dat er straks drie mensen in het bestuur zitten en dat er snel mensen bij moeten komen. 
Op het moment van de BALV was het bestuur niet op de hoogte van trainers die een 
contract moeten krijgen. Dit pakt a.i. bestuur over en sluit het kort met korte termijngroep.  
 
Eddy vult aan, dat het huidige bestuur, met daarin een aantal aftreden bestuursleden, 
geen seizoensoverstijgende beslissingen wil nemen, maar hij beseft ook dat de situatie nu 
anders is c.q kan worden.  
 
De korte termijngroep gaat gewoon door, vertelt Henk de Jong. Henk geeft ook aan dat hij 
aan de huidige situatie een naar gevoel overhoudt. We hebben een aantal mensen dat 
dolgraag het stokje wil overnemen, maar op de een of andere manier gaan die nu niet 
starten. We gaan naar huis met het gevoel dat er nu mensen met elkaar moeten praten 
om weer door een deur te kunnen. Hoe gaan jullie dit fiksen? Er moeten snel keuzes 
gemaakt worden.  
André Adema: De mensen die in het bestuur blijven, doen dat met volle overtuiging. De 
huidige bestuursleden gaan in gesprek met de betrokken leden.   
Henk: er zijn nu toch genoeg mensen die in kunnen stappen? André: Dat klopt, maar die 
kunnen nu nog niet instappen, omdat we net besloten hebben om de stemming op te 
schorten. Door het niet door laten gaan van de stemming en daardoor ook aantal leden 
daarom nu niet zijn komen opdagen moeten we een nieuwe stemming BALV om tot een 
eerlijke en zuivere stemming kunnen komen.  
 
Jan van der Wardt: Er is een hoge opkomst, een grote vertegenwoordiging. We zitten in 
een duidelijke conflictsituatie, terwijl er wel op korte termijn beslissingen moeten komen. 
Jan stelt voor om het gehele huidige bestuur te laten zitten tot aan de volgende BALV. Zo 
kan de continuïteit gewaarborgd worden.  
  
André bedankt Jan voor het in het bestuur gestelde vertrouwen en dit verzoek overvalt 
zeker Eddy en André..  
 
Om 20:18 mede op initiatief van Tijmen Smit stelt André een schorsing voor om te 
overleggen binnen bestuur. 
 
Na de schorsing, die ca 25 minuten duurde, licht André het volgende toe als voorstel aan 
de ALV. André zoals eerder aangeven in januari 2025 aangegeven om de 
voorzittershamer over te dragen blijft bij zijn beslissing om te stoppen. De club heeft mooi 
de tijd gekregen om een opvolger voor te dragen. Natascha heeft laatste maanden aantal 



taken reeds overgenomen aangezien André in April ook is gestart bij de KNVB in zijn 
nieuwe rol, verder is het ook te veel om beide functies te blijven vervullen en privé niet 
meer te combineren. Tot de volgende ALV is Eddy bereid ondersteuning te bieden aan de 
rest van het bestuur. Hiermee was Eddy wel formeel afgetreden, maar wordt hij opnieuw 
benoemd voor de periode tot en met de volgende ALV. André dankt Eddy en op deze 
oplossing/mededeling van volgt een applaus. 
 
Jaap Frantsen wil desondanks weten wat er mis is met een stemming vanavond? André 
verklaart, dat er procedure is die we in gang moeten zetten en dat kan nu niet. Verder zijn 
er mensen niet gekomen, omdat zij wisten via de communicatie op de website dat er niet 
gestemd zou worden. Door nu toch te gaan stemmen, ontneem je deze leden een 
stemkans. 
 
Mieke van Wegen wil weten of André voorzitter blijft. Zoals zojuist toegelicht zegt André, 
is vandaag mijn laatste dag als voorzitter en Natascha neemt zoals de laatste tijd al deels 
het geval is a.i. waar. 
  
 
Tot slot van dit agendapunt geeft André aan dat hij met heel veel plezier in het bestuur 
heeft gezeten en met het bestuur, leden, vrijwilligers heeft samengewerkt en ziet uit naar 
zijn nieuwe uitdagingen. 
 
 
 
  

4. Stemmingsronde 
Vanwege de recente ontwikkelingen binnen de vereniging en het gevoel elkaar uit het oog 
te hebben verloren, is er vanavond geen stemming.  
 
 
- Naar aanleiding van het door de ALV goedgekeurde voorstel “Samen sterker voor     
Eemnes” volgt een stemmingsronde voor de volgende functies: 
 
Voorzitter – Lex Merlijn (teruggetrokken) 
Voorzitter – Janet de Vries 
Communicatie, Sponsoring & Activiteiten – Ard Verweij 
Voetbalzaken Senioren – Wijnand van Wegen  
 

 
5. Sluiting 
 
Er komen geen verdere vragen vanuit de ALV, waarna André om 20:47 uur de vergadering 
sluit. 

 


